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Gaudeix a casa del millor 

del nostre hort
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Apunta-t’hi i gaudeix! rebràs un pot de mel ecològica amb la primera caixa.

Et portem a casa caixes de fruita i verdura acabada de collir

Menja verd, sa i fresc.

El diputat socialista portuguès
Paulo Pisco ha visitat el Principat
i s’ha reunit amb els integrants
del col·lectiu de residents portu-
guesos per copsar les seves in-
quietuds. Pisco va lamentar espe-
cialment que gairebé un any
després que es tanqués la delega-
ció diplomàtica de Portugal a An-
dorra a causa de les retallades
pressupostàries, encara no s’hagi
fet efectiva l’obertura de la secció
consular promesa. I va carregar
contra l’executiu de Lisboa. “No
és admissible que un any després
del tancament del consolat no hi
hagi encara atenció”, va afirmar,
tot recordant que s’està pagant el
lloguer d’un local i els funcionaris
adscrits. “És una manca de res-

pecte envers la comunitat portu-
guesa, que ara s’ha de desplaçar a
Barcelona, perdent dies de feina”,
va denunciar. 

Pisco va oferir una roda de
premsa a la seu de l’oficina parla-
mentària socialdemòcrata, al
costat de Jaume Bartumeu. El
president del grup parlamentari
del PS va explicar que acollia “un
company de la Internacional So-
cialista i un amic personal”. El di-
putat de l’oposició portuguesa va
indicar que la seva formació es va
posicionar en contra del tanca-
ment de l’ambaixada perquè “An-
dorra és un país petit però la co-
munitat portuguesa té una gran
importància”, i va instar l’executiu
de Lisboa que “arregli això ràpi-
dament perquè és una decisió
sense costos, una decisió admi-
nistrativa”. 

El diputat també va lamentar
que la designació de Jose Manuel
da Silva com a cònsol honorari
hagi deixat orfe el càrrec de con-
seller de les comunitats portu-
gueses i va animar el col·lectiu a
coordinar-se per poder fer-se
sentir, ja que no es podrà escollir
un nou conseller fins d’aquí un
any. En aquest sentit, va indicar
que de les seves trobades amb re-
sidents havia copsat la demanda
que s’avanci cap a una negociació
d’un conveni de no doble impo-
sició perquè “hi ha molts empre-
saris portuguesos que es volen
instal·lar aquí i hi ha el problema
de la doble tributació”. Tanma-

teix, va recollir la sol·licitud de
poder participar en les eleccions
comunals –“se senten ciutadans
d’aquest país”, va indicar Pisco– i
que l’ensenyament de la llengua
portuguesa esdevingui curricular.

La presidenta del Club d’em-
presaris portuguesos, Patricia
Bragança, que es va trobar amb
Pisco dissabte, va indicar que “és
una mica lamentable” que la sec-
ció consular encara no estigui
oberta físicament i va expressar el
desig que estigui operativa abans
de final d’any. Bragança també
va demanar al Govern que col·lo-
qui el CDI amb Portugal entre les
seves prioritats. 
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El socialista Paulo Pisco lamenta “la manca 
de respecte” envers la comunitat portuguesa 

Un diputat lusità
denuncia la demora
en l’obertura de la
secció consular 

Paulo Pisco

“No és admissible que
un any després de
tancar el consolat no
hi hagi atenció” 
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“És una manca de
respecte envers 
la comunitat
portuguesa”
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